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Fra: Tim Petersen (FVST) 
Sendt: 24. juni 2016 13:00
Til: Mette Kirkeskov Sie (FVST)
Emne: Faktor 1,5 eller 1,2
 
Kære Mette
 
Til orientering talte jeg med Svend Erik Jorsal d. 21. juni om DTU’s vurdering af effekten af en tetracyklin-faktor på 1,5
og 1,2.
 
Svend Erik vurderede ikke, at der var evidens for, at en udfasning ikke kunne realiseres med en faktor på 1,2. Men
selvfølgelig ville incitamentet ved 1,2 være lavere end ved 1,5 (i sagens natur). Hvorfor det også må forventes at tage
længere tid med en lavere faktor.
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Tim
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